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Agnieszka Jura-Walczak

Radna Rady Miasta Woclawek

Woclawek 15.07 .2022 rok

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

INTERPELACJA

w sprawie boiska zlokalizowanego przy ul. Plockiej

Na pro6bq mieszkafrc6w budynk6w wielorodzinnych zlokalizowanych we
Woclawku pzy ul. Pirckiej zwracam siq z pro6b4 o pzywr6cenie stanu u2ywalno5ci
boiska, zlokalizowanego w pobli2u budynk6w wielorodzinnych pzy ul. Plockiej.

Boisko jest zaro6niete, co uniemozliwia jego u2ytkowania zgodnie z funkcj4.

Dzieci, mfndziez, rcdzice nie majq juz miejsca, na kt6rym uprawialiby sport, spqdzaliby
czas w gronie pzyjaci6l, rodziny.

Z powaZaniem
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